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“Prietenia e lucrul cel mai greu de explicat. Nu este ceva ce se poate
învăța la școală. Dar dacă nu ai învățat ce înseamnă prietenia înseamnă
că nu ai învățat nimic”. Muhammad Ali

Sacrificarea RCA-ului
a stabilizat
asigurările?

Autoritatea de Supraveghere Financiară (ASF),
prin sectorul asigurări - reasigurări, își propune
constituirea unui grup de lucru extins care să
analizeze efectele noii legislații RCA  și să identifice
soluții de îmbunătățire a acesteia. Decizia vine
odată cu împlinirea unui an de la aplicarea noilor
prevederi, care, în opinia Autorității, au contribuit la
stabilizarea pieței de profil. Analiza se circumscrie
obiectivului ASF de protejare a drepturilor
asiguraților și stabilizare a pieței, în contextul în
care rata combinată a daunei RCA s-a situat, în
primul trimestru, la 109,38% (altfel spus,
asigurătorii au avut pierderi de circa 10% din
vânzarea polițelor auto obligatorii). Totodată, se vor
analiza și alți factori care exercită o influență
semnificativă asupra activității de asigurare, cu
accent asupra procesului de lichidare a daunelor.
De asemenea, ASF va lua în considerare aspectele
precizate în informarea oficială din 23 iulie a UE,
referitoare la deschiderea procedurii de
infringement privind modalitatea de transpunere în
legislația națională a anumitor dispoziții conținute în
Directiva comunitară Solvabilitate II și în Directiva
privind asigurarea auto, cu scopul de a asigura
convergență legislației naționale cu directivele
europene în materie. „După un an de aplicare a noii
legislații RCA, în care schimbările radicale aduse
au asigurat o mai bună susținere a intereselor
cetățenilor și mediului economic românesc, este
momentul unei analize. În plus, prin solicitarea
Uniunii Europene, trebuie să ne asigurăm de
convergența legislației românești cu cea
europeană, aspect de asemenea prioritar pentru
noi. În același timp vom apăra în continuare
drepturile și interesele cetățenilor români,
eventualele modificări aduse urmând să fie
susținute de abordările prevăzute de cadrul
european (din perspectiva reglementării,
supravegherii, controlului și aplicării unor noi reguli
de conduită corecte pentru piața românească)“,
spune președintele ASF, Leonardo Badea, într-un
comunicat de presă remis Telegraf Constanța. La
rândul său, vicepreședintele Autorității, Cornel
Coca Constantinescu, apreciază că, în ultimul an,
piața asigurărilor s-a stabilizat și a devenit mai
predictibilă, mai matură - „Aceste aspecte au
funcționat în avantajul asiguraților, prin stabilizarea
tarifelor și creșterea calității serviciilor. Dialogul cu
asociațiile de consumatori, dincolo de interesele lor
comerciale, rămâne un factor esențial pentru buna
funcționare a întregului sistem. Analiza pe care o
propunem ar trebui să identifice zonele în care se
pot face îmbunătățiri“.

Paul NĂSĂUDEANU
paul.nasaudeanu@telegrafonline.ro

Managerul tehnic al
Viitorului, Gheorghe Hagi, a
făcut şi o scurtă analiză a
situaţiei din fotbalul românesc
la conferinţa de presă
desfăşurată înaintea partidei
pe care echipa constănţeană o
va susţine luni, de la ora 18.00,
pe teren propriu, cu FC
Voluntari, în etapa a treia din
Liga 1. Absenţele de la
turneele finale au scăzut foarte
mult cota fotbalistului român,
iar soluţia pentru redresare
este investiţia în tineri, pentru a
putea reveni în lupta cu
puterile sportului rege, iar
sportul să devină o prioritate la
nivel naţional.

„Sportul în România a fost
prioritate şi sper ca în viitorul
apropiat, foarte repede, să
devină o prioritate pentru că,
dacă nu, dispărem de pe
scenă. Am dispărut, să nu
spun că am dispărut. Acum
nouă ani am început de la zero.
Investiţia cea mai mare a mea
am făcut-o în tineri. Ei sunt
viitorul, ei ne vor reprezenta,
dar ei trebuie educaţi şi formaţi
aşa cum trebuie pentru a avea
un viitor bun. România a avut
generaţii care s-au terminat
sau sunt pe terminate şi trebuie
să vină altele. Eu zic că o să
vină o generaţie frumoasă. Ei
trebuie să aibă un mediu foarte
sănătos, bun, puternic pentru a
progresa. În momentul de faţă,
în România, trebuie să
reflectăm foarte, foarte tare la
cota fotbalistului român. E în

scădere foarte mare, mare de
tot. Obiectivul e să faci
performanţă cu echipa. Toate
loturile naţionale să-şi propună
să se califice la campionate
europene şi mondiale. Asta e
opinia mea. Fotbalul de
performanţă să fie finanţat aşa
cum trebuie, să fie o prioritate
la nivel naţional, infrastructură,
bugete, finanţare.
Multinaţionalele să vină lângă
noi, să dea o lege în care ele
trebuie să devină suportul
numărul unu al sportului
românesc. Sunt foarte multe,
pentru că produc foarte mulţi

bani în România, miliarde şi
atunci trebuie să susţină
sportul, deoarece sportul este
un segment social de mare
importanţă a României. Dacă
mai avem mândrie, dacă mai
avem orgoliu, dacă mai vrem
să ne luptăm cu cei de afară,
dacă nu, o să rămânem şi o
ducem în continuare cu lupte în
Piaţa Victoriei. România e plină
de talente. Trebuie găsite
soluţii clare legate de fotbalul
românesc”, a declarat Gică
Hagi.

Adrian LUNGU
adrian.lungu@telegrafonline.ro

Sportul să devină o prioritate la nivel naţional

Gheorghe Hagi nu vrea să
dispărem de pe harta fotbalului

SSC Farul reacţionează după declaraţiile
lui Ciprian Marica

Dăruieşte viaţă

Echipa Handbal Club
Dobrogea Sud

donează sânge! Fii
solidar!

Centrul Regional de Transfuzii Sanguine
Constanţa şi Handbal Club Dobrogea Sud Constanţa
vă informează că joi, 09 august 2018, între orele
08:00-12:00, la Sala Sporturilor va avea loc o acţiune
de donare de sânge. 

Vor fi prezenţi membrii echipei de handbal
Handbal Club Dobrogea Sud Constanța şi suporteri. 

Acţiunea se desfăşoară în cadrul Campaniei
„Alături de oameni, prin oameni, pentru oameni!”.

Comunicat de presă SSC Farul

Asociaţia Suporter Spirit Club
Sportiv Farul Constanţa a postat
luni, pe pagina de Facebook SSC
FARUL Constanta, un comunicat
de presă în care răspunde
declaraţiilor fostului internaţional
Ciprian Marica, deţinătorul marcii
(culori și siglă) și palmaresului
echipei-fanion a județului
Constanța, FC Farul, intrată oficial
în faliment în anul 2016.

Cu privire la declaraţiile
recente ale d-lui Ciprian Marica,
apărute în ediţia online a „Gazetei
Sporturilor”, în articolul
„EXCLUSIV Ciprian Marica despre
situația explozivă de la SSC Farul:
„S-a terminat cu șantajul din
partea suporterilor!”, autor Justin
GAFIUC, în comunicatul de presă
care este publicat integral în ediția
online a cotidianului „Telegraf” se
menționează că „vom demonta
punct cu punct afirmaţiile d-lui
Ciprian Marica, despre care el
însuşi afirmă că “există informaţii”,
fără însă a veni şi cu probe în

acest sens. Până acum, am tăcut,
pentru că am considerat că unele
dintre aceste acuzaţii sunt atât de
hilare, încât nici nu trebuie să fie
combătute, însă, nu putem sta cu
mâinile-n sân şi să asistăm la

terfelirea imaginii clubului nostru,
pe care ne-am străduit şi, credem
noi, am şi reuşit să o păstrăm
intactă”.

„În încheiere, dorim să

precizăm şi faptul că dl. Marica a
avut dreptate într-un lucru: “Veţi
vedea câţi suporteri vin lângă mine
şi câţi rămân la S.S.C.!”. Chiar
suntem şi noi curioşi să vedem!
Deşi, noi credem că cine a avut
ochi de văzut, a văzut cum se
poziţionează suporterii farişti, nu
mai departe de sâmbătă, 04
august 2018, la meciul de debut în
Liga a II-a. Considerăm că deja
am pierdut prea mult timp cu
această polemică, ce nu face bine
niciuneia dintre părţi! Noi avem un
drum lung de urmat în
Campionatul Ligii a II-a şi ne
dorim ca toate energiile să fie
investite în Proiectul S.S.C. Farul
şi nu în intrigi şi jocuri de culise.
Împreună ducem mai departe
spiritul farist! Cu deosebită stimă
şi consideraţie, A.S.S.C.S. Farul
Constanţa”, se încheie
comunicatul clubului constănțean.
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